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Vragen van het lid Van Otterloo (50PLUS) aan de Minister van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit over de stikstofproblematiek (ingezonden 
27 september 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van de situatie in het artikel «Boer failliet, toch 
nieuwe stal in Heusden»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u deze lopende situatie in het licht van de uitspraak van de 
Raad van State inzake het Programma Aanpak Stikstof (PAS)? 

Vraag 3
Hoe weegt u het feit dat een dergelijk langlopend vergunningtraject niet 
wordt stilgezet, terwijl dat wel gebeurt met (bijvoorbeeld) bouwvergunnin-
gen?2 

Vraag 4
Hoe wordt in brede zin omgegaan met dergelijke langerlopende trajecten, ook 
in andere sectoren? 

Vraag 5
Worden er uniforme criteria gehanteerd bij het stilleggen van trajecten en 
intrekken van vergunningen in relatie tot de PAS? 

Vraag 6
Hoe gaan we om met een situatie als deze in het licht van het eerste advies 
van het adviescollege stikstofproblematiek? Hoe voorkomen we dat een 
bedrijf moet worden uitgekocht, wat veel meer geld kost? 

Vraag 7
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voorafgaand aan het debat over 
de stikstofproblematiek?

1 https://www.ed.nl/de-peel/boer-failliet-toch-nieuwe-stal-in-heusden~a3061745/
2 https://www.cobouw.nl/bouwbreed/nieuws/2019/09/dit-zijn-de-veertien-projecten-die-niet-

doorgaan-door-pas-101276453?vakmedianet-approve-
cookies=1&_ga=2.66220390.973943872.1569314521-662827564.1569314521
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